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EUROPE
歐 洲

3466
1990s a group of 7 covers f.w. Canadian postage labels, plus 2 single labels, mounted 
on 3 exhibit pages. All covers addressing to China or USA. 	
Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000
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AUSTRIA   奧地利	

3467                                                                                              EX
1980-2000 a collection of Austria ATM stamps and postage labels, containing about 53 stamps and 30 covers, including 
more scarce specimen stamps, maximum cards, FDC etc. Very comprehensive. 	

1980至2000年一組奧地利電子郵票及郵資標籤，包含約53枚票及30件信封，包稀罕之樣票、極限片及首日封等。十分豐

富。	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000

BELGIUM   比利時		

3468	
1981 (16 Nov) Belgium 1st Frama issue ATM stamp FDC set of 13. Every cover f.w. 9.00 or 14.00 stamp, tied by Liege, 
Tournai, Gent, Anterpen, Bruxelles, Elsene cds respectively. Despite being philatelic, still a scarce and beautiful group. 	
1981.11.16 比利時第一版Frama電子郵票首日封一組十三件，每件都貼9.00或14.00面值票，銷Liege、Tournai、Gent、An-

teroen、Bruzelles等地日戳。雖然為集郵封，但仍十分稀罕漂亮。

Estimates HK$ 600 - HK$ 2,000
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3469                                                                                            EX
1981-2004 a collection of Belgium ATM stamps and postage labels, containing about 90 stamps and 85 covers, including 
early Frama issues in large quantity. Very comprehensive. Please view. 	
1981至2004年一組比利時電子郵票及郵資標籤，包含約85枚票及90件封，包括大量早期之Frama票。請預覽。		

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000

BRITAIN   英國

3470                                                                                                               EX
1984-2000s a collection of Britain ATM stamps and postage lables, containing about 80 stamps and 20 covers, including 
large quantity of more valuable 1984 Frama issues and its FDCs, National Museum specimen set etc. Please view.	
1984至2000年代一組英國電子郵票及郵資標籤，包括約80枚票及20件信封，包括大量較早期之1984年Frama票及首日封、國家

博物館樣票組等。請預覽。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000
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CYPRUS   塞浦路斯

3472
2000s a collection of Czechia ATM stamps and postage labels, containing 51 stamps and 7 covers. Please view. 	
Estimates HK$ 100 - HK$ 400

CZECHIA   捷克共和國	

3471                                                                                           EX
1989-2002 a collection of Cyprus ATM stamps, containing about 76 stamps and 11 covers, including Ancient Ship, Mufflon 
and Wild Flowers design. 	
1989至2002年一組塞浦路斯電子郵票，包含約76枚票及11件信封，包括古船、摩弗倫羊、野花等票。	 	

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,500
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DENMARK   丹麥

3473
1990 Denmark “Post Emblem” ATM stamp set of 6 and cover 
(Mi. Nr. 1), on exhibiti page. Very Fine. 	 	

Estimates HK$ 100 - HK$ 500

3474                                                                                         EX
1990s a collection of Denmark ATM stamps, containing about 82 stamps and 18 covers. Comprehensive. 
Please view. 	
Estimates HK$ 100 - HK$ 500
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FINLAND   芬蘭		

3476	
1991 (1 Oct) Finland “Kylla Posti Hoitaa” ATM stamp FDC (Mi. Nr. 10), tied by Espoo 60 cds. High catalogue price. 	
1991.10.1 芬蘭“Kylla Posti Hoitaa”電子郵票首日封（Mi Nr. 10），銷Espoo 60局首日日戳。目錄價格高。		

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000

3477
1992 a group of 6 Finland “EMS erikoispika ulkomaille” ATM stamp covers (Mi Nr. 12.1), 
tied by different cds. High catalogue price.	
1992年一組六件貼有芬蘭“EMS erikoispika ulkomaille”電子郵票之信封（Mi Nr. 12.1)，

銷不同郵局日戳。目錄價格高。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000

3475
1991 Finland “KYLLA POSTI 
HOITAA” ATM stamps in group of 7 
(Mi Nr. 10), including “2”, “Prioritaire 
Par Avion”, “Carte Postale Prioritaire 
Par Avion” printing. High catalogue 
price.	
1991年芬蘭“KYLLA POSTI HOITAA”電
子郵票一組7枚（Mi Nr. 10），包含“2”

、“Prioritaire Par Avion”、“Carte 
Postale Prioritaire Par Avion”等銘文。目

錄價格高。

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,000
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3478
1992 a group of 14 Finland “Osta IKIMERKKI kayta kun tarvitset” ATM stamp covers (Mi Nr. 12.4), tied by different 
cds. High catalogue price.	
1992年一組十四件貼有芬蘭“Osta IKIMERKKI kayta kun tarvitset”電子郵票之信封（Mi Nr. 12.4)，銷不同郵局日戳。目

錄價格高。	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000

3479                                                                                       EX
1980-2000s a very comprehensive group of Finland ATM stamps, containing about 200 stamps and 40 
covers from early “Post Emblem” design to “Wolf” designs.  Please view. 
1980至2000年代一組十分豐富龐大的芬蘭電子郵票集藏，包含約200枚票及40件信封，包括早期之“郵徽”

至“狼”系列。請預覽。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000
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FINLAND - ALAND   奧蘭群島	

3480
1988-2002 a collection of Aland ATM stamps, containg about 100 stamps and 14 covers, ranging from “Postal Emblem” 
to later animal issues. Please view. Situated in a Finnish archipelago, Åland is an autonomous and demilitarised region of 
Finland.
1988至2002年一組奧蘭群島電子郵票，包含約100枚票及14件信封，自“郵徽”至後期的動物系列。奧蘭是屬於芬蘭的一個群

島，位於波羅的海中波斯尼亞灣入口處。	 	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000

FRANCE   法國 

3481
1960-1980s a collection of early France postage labels, containing 10 pieces and covers, including scarce Havas label, SFS 
Satas label on commercially used cover and trial stamp  piece. Please view. 	
1960至1980年代一組早期法國郵資標籤集藏，共10件剪片及信封。當中包括較罕之早期Havas機型標籤、SFS Satas機型標籤實

寄封及試印剪片。請預覽。

Estimates HK$ 1,200 - HK$ 5,000
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3482
1969 (9 May) French 1st “Montgeron” 20c 
ATM stamp cover (Mi. Nr. 1.2), to Jougne and 
returned, in combination with defintive issue  5c 
in pair, tied by Montgeron cds. Arrived Jougne 
(12 May). With ‘RETOUR A L’ENVOYEUR 
1891” cachet. It is the first ATM stamp issued in 
France. It was stopped from issuance on 30 May 
1969. Existing examples are very rare. Cata-
logue price for cover EUR$3000. 	
1969.5.9 法國第一款“Montgeron”20生丁自動

化郵票封（Mi. Nr. 1.2），寄Jougne並退回，加

貼普通票5生丁雙連，銷Montgeron日戳。5.12抵

Jougne。鈐退回指示戳。此為法國首款自動化郵

票，並於1969年5月30日停止發行，存世例子甚為

稀罕。貼有此票之信封目錄價達3000歐元。

Estimates HK$ 4,000 - HK$ 7,000	

3483
1969 French 2nd “Montgeron” meter stamp x2 (Mi. Nr. 2.2), in denomination 000 (for trial) 
and 020 respectively. MNH. Very Fine. High catalogue price. 	
1969年法國第二款“Montgeron”自動化郵票2枚（Mi. Nr. 2.2），面額分別為000（試印）及020

。無貼上品。目錄價格甚高。

Estimates HK$ 1,500 - HK$ 2,000	

3484
1969 French 2nd “Montgeron” 20c ATM stamp cover (Mi. Nr. 2.2), to Draveil, in combination with defin-
itive issue 5c in pair, tied by Montgeron cds. 2nd Montgeron ATM stamp was stopped from issuance on 14 
Dec 1970. 	
1969法國第二款“Montgeron”20生丁自動化郵票封（Mi. Nr. 2.2），寄Draveil，加貼普通票5生丁雙連，銷

Montgeron日戳。法國第二款自動化郵票於1970年12月14日停止發行。

Estimates HK$ 2,000 - HK$ 4,000	

3485
1981 France Dassault Camp LSA ATM stamp set of 5 (Mi. Nr. 3.2.3), all with machine number LS3 
PC75508, including LETTRE, URGENT, PNU and no printing stamps. High catalogue price.	
1981年法國Dassault Camp LSA電子郵票5枚（Mi Nr. 3.2.3），均出自機號LS3 PC75508，包括LETTRE, 
URGENT, PNU, 無銘文票。目錄價格高。

Estimates HK$ 1,000 - HK$ 5,000	
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3486
1981-1982 French early designs ATM stamps and covers in 5 exhibit pages (20 stamps and 6 covers), 
showing PNU, LETTRE, URGENT printing, different vending machine numbers and covers. A compre-
hensive and orderly arranged group. High catalogue price.
1981至1982年法國早期電子郵票及信封，共20枚票及6件封置於5頁展頁上。展示了PNU、LETTRE、URGENT、不

同售賣機編號及信封等。十分有序豐富。目錄價格高。

Estimates HK$ 3,000 - HK$ 10,000	

3487
1982 (5 Apr) Cover applied with Crouzet 
LSA P.N.U. “1,40” (LS07 92962) ATM 
stamp (Mi. Nr. 3.3.4 z b), tied by Boulogne 
Billancourt Hotel de Ville cds. High cata-
logue price.	
1982.4.5 貼有Crouzet LSA “P.N.U. 1,40”法
郎（機號LS 07 92962）電子郵票之信封（Mi 

Nr. 3.3.4 z b），銷Boulogne Billancourt 
Hotel de Ville日戳。目錄價格高。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

3488
1984 (4 May) Postcard applied with Crouzet LSA P.N.U. “1,60” (LS0 26362) ATM stamp (Mi. Nr. 3.3.1), tied by Valence 
commemorative cds. High catalogue price.	
1984.5.4 貼有Crouzet LSA “P.N.U. 1,60”法郎（機號LS0 26362）電子郵票之明信片（Mi Nr. 3.3.1），銷Valence紀念日

戳。目錄價格高。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	
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3489
1984 (27 Jun) Cover applied with Crouzet LSA P.N.U. “1,60” (LS09 75513) ATM stamp (Mi. Nr. 
3.3.6), tied by Paris 13 commemorative cds. High catalogue price.	
1984.6.27 貼有Crouzet LSA “P. N.U. 1,60”法郎（機號LS 09 75513）電子郵票之信封（Mi Nr. 
3.3.6），銷巴黎13局紀念日戳。目錄價格高。	

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

3490
1984 (27 Jun) Cover applied with Crouzet LSA P.N.U. “1,60” (LS09 75513) ATM stamp (Mi. 
Nr. 3.3.6), tied by Paris 13 commemorative cds. High catalogue price.	
1984.6.27 貼有Crouzet LSA “P.N.U. 1,60”法郎（機號LS 09 75513）電子郵票之信封（Mi Nr. 
3.3.6），銷巴黎13局紀念日戳。目錄價格高。	

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

3491
1984 (28 Jun) Cover applied with Crouzet LSA LETTRE “2,00” (LS07 75747) ATM stamp (Mi. Nr. 3.3.2), tied by Paris 
147 cds. High catalogue price.	
1984.6.28 貼有Crouzet LSA “LETTRE 2,00”法郎（機號LS 07 75747）電子郵票之信封（Mi Nr. 3.3.2），銷巴黎147局紀念

日戳。目錄價格高。	

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

3492
1986 (25/26 Oct) Cover applied with Crouzet LSA LETTRE “2,20” (C001 26362) ATM stamp (Mi Nr. 8.1 Z2), tied by 
Philatelic Congress commemorative cds. This vending machine is available between 25 and 26 Oct 1986 during 11th Dau-
phine Region Philatelic Congress. Scarce. 	
1986.10.25-26 貼有Crouzet LSA “LETTRE 2,20” （機號C001 26362）電子郵票之信封（Mi Nr. 8.1 Z2），銷集郵會議紀

念日戳。此售賣機僅於1986年10月25至26日Dauphine地區集郵會議期間運作，罕。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	
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3493
1985 French Frama issue and 1986 issue ATM stamps and covers in 5 exhibit pages (18 stamps and 5 cov-
ers), showing different vending machine numbers, trial stamp, first day CTO stamp and covers. A compre-
hensive and orderly arranged group. 
1985年法國Frama及1986年電子郵票及信封，共18枚票及5件信封，共5頁展頁，展示了不同售賣機、試印票、

首日蓋銷票及信封。十分豐富有序。	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

3494                                                                                            EX
1980-2010s a very huge collection of France ATM stamsp, containing huge number of stamps an
d covers, including “Dove” and “Birds” design. Please view. 
1980至2010年代一組十分豐富龐大之法國電子郵票，包含大量郵票及信封，包括“飛鴿”及“飛鳥”票。請

預覽。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	
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3495                                                                                      EX
1980s an assorted group of French early design ATM stamps and covers, including mint stamps and FDCs. Several covers 
f.w. ATM stamps outside Paris are also unusual. Comprehensive. Please view. 
1980年代一組豐富龐大的早期法國電子郵票及信封，包括新票及首日封。當中若干信封貼巴黎以外之電子郵票，甚為少見。

請預覽。

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,500	

3496
1989 French “Comet” design ATM stamps and covers in 8 exhibit pages (32 stamps and 6 covers), showing valuable “Som-
met de l’Arche” set and cover (catalogue price EUR550), various usages as postage stamps, commemorative stamps and 
receipts, plus trial and variety stamp. A comprehensive and orderly arranged group. 
1989年法國“流星”電子郵票及信封，包含32枚票及6件封，共8頁展頁，包含高價值之“彩虹”票及信封（目錄價550歐元）

、紀念封等，另附試印票及變異票。豐富有序。	

Estimates HK$ 1,500 - HK$ 2,000	
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3497
1985-1992 French “Dove” design ATM stamps and covers in 4 exhibit pags (13 stamps and 5 covers), showing PNU, 
LETTRE, URGENT printings, last day cover, commemorative cover etc. A comprehensive and orderly arranged group. 
1985至1992年法國“飛鴿”電子郵票，包含13枚票及5件信封，共4頁展頁，展示了PNU、LETTRE、URGENT字樣、尾日封、實寄封

等。十分豐富有序。	 	
Estimates HK$ 3,000 - HK$ 10,000	

3498
1985-1992 a group of about 50 French “Dove” design ATM stamps and 40 covers, containing registered, combination 
and other usages. Comprehensive. Please view. 	
1985至1992年一組法國“飛鴿”電子郵票，包含約50枚票及40件封，包含掛號、混貼等郵例。十分豐富龐大。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	
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3499                                                                            EX
1989 a group of about 50 French “Dove” design ATM stamps and 20 covers, containing registered, 
combination and other usages. Comprehensive. Please view. 	
1989年法國“飛鴿”電子郵票，包含約50枚票及20件信封，包含掛號、混貼等郵例，十分豐富龐大。	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

3500
1990 French “Birds” design ATM stamps and covers in 10 exhibit pages 
(29 stamps and 13 covers), showing different denominations, vending 
machine numbers, trial stamps and receipt stamps. A comprehensive and 
orderly arranged groupi. 	
1990年法國“飛鳥”電子郵票，包含29枚票及13件封，共10頁展頁，包含

不同面值、售賣機、試印票及收據票。十分豐富。

Estimates HK$ 800 - HK$ 3,000	
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3501                                                                                   EX
1999-2006 a comprehensive collection of French ATM stamps and covers in 49 exhibit pages (about 200 
stamps and 35 covers). Mostly with set of different denominations plus covers. Including Franc / EUR 
double denomination stamps. Please view. 
1996至2006年一組豐富龐大之法國電子郵票，共約200枚票及35件封，大多不同面值附信封。包含法郎/歐

元雙面值票。請預覽。		

Estimates HK$ 800 - HK$ 3,000	

3502
2000s a comprehensive collection of about 2 French ATM stamps and 37 covers , mostly  “Paper Airplane” designs, con-
taining registered, combination and other usages. Please view. 	
2000年代一組法國電子郵票集藏，包括2枚票及37件封，大多為“紙飛機”票，包含掛號、混貼等郵例。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,500	
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GERMANY   德國 

3503
An assorted group of about 75 French ATM stamps, including “Dove”, “Birds”, “Harry Potter” designs etc. A beautiful 
group. 	
一組約75枚法國電子郵票，包括“飛鴿”、“飛鳥”、“哈利波特”等。十分漂亮。

Estimates HK$ 100 - HK$ 500	

3504                                                                                            EX
1981 a comprehensive collection of German “Post Emblem” (Mi. Nr. 1) ATM stamps and covers on 32 
exhibit pages (47 stamps and 61 covers), including both Klussendorf and Nagler type, showcasing multi-
ple variety stamps, FDC, combination covers and maximum cards. Very comprehensive and rare. 	
1981年一組豐富龐大之德國“郵徽”（Mi Nr 1）電子郵票及信封，共47枚票及61件信封，包含Klussen-

dorf及Nagler機型，展示了大量變異票、首日封、混貼封及極限片。

Estimates HK$ 400 - HK$ 3,000	



92 93

AVA SUMMER AUCTION 2025艾華夏拍 2025.7.28

3505
1987 West Berlin “Schloss Charlottenburg” (Mi. Nr. 1) ATM stamps and covers on 4 exhibitis (17 stamps 
and 7 covers), including sets of different denominations, blank stamp without denominations, commerically 
used covers. A comprehensive and orderly arranged group. 
1987年西柏林“夏洛滕堡宮”（Mi Nr. 1）電子郵票及信封，合17枚票及7件信封，包括一套不同面值、無面

值票及實寄封。豐富龐大。

Estimates HK$ 300 - HK$ 2,000	

3506                                                                                     EX
1980-2000s a very comprehensive group of Germany ATM stamps, containing huge amount of stamps 
and covers, raning from early “Post Emblem” design to “Mail Box” designs. With numerous maximum 
cards and commeically used covers. Please view. 
1980至2000年代一組十分豐富龐大之德國電子郵票，包含大量郵票及信封，自早期“郵徽”至“郵箱”

票。包含大量極限片及實寄封。請預覽。	

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,000	
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3507                                                                                    EX
1993 a comprehensive collection of German “Schloss Sanssouci” (Mi. Nr. 2) ATM stamps and covers 
on 16 exhibit pages (17 stamps and 35 covers), including both Klussendorf and Nagler type, showcas-
ing mint and used stamps, variety stamps and commerical usage etc. Very comprehensive. A compre-
hensive and orderly arranged group. 
1993年一組豐富龐大之德國“忘憂宮”電子郵票（Mi Nr. 2），包含17枚票及35件信封，包括Klussen-

dorf及Nagler機型，展示了新舊票、變異票、實寄封等。整齊有序。	
Estimates HK$ 300 - HK$ 2,000	

3508                                                                                       EX
1999-2012 a comprehensive collection of German ATM stamps and covers in 28 exhibit pages 
(about 41 stamps and 47 covers), mostly “Post Emblem (Horn)” design. Including  mint and used 
stamps of different vending machines, commerically used covers, combination and commemora-
tive covers. Please view. 
1999至2012年一組豐富龐大之德國電子郵票，包含約41枚票及47件封，共28頁展頁，包含不同售賣

機之新舊票、實寄封、混貼及紀念封。請預覽。

Estimates HK$ 300 - HK$ 2,000	
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3509                                                                                 EX
1984-2002 a collection of Greece ATM stamps, containing 45 stamps and 12 covers. Most early “Post Em-
blem” designs. Some with high catalogue price. Please view. 	
1984至2002年一組希臘電子郵票集藏，包含45枚票及12件信封，大多為早期“郵徽”票。部分目錄價格高。

請預覽。

Estimates HK$ 300 - HK$ 2,000	

GREECE   希臘	

3510
1983 a collection of Iceland “Post Horn” ATM stamps (Mi. Nr. 1), containing 48 mint stamps and one 
FDC. Including valuable high denomination stamps. 	
1983年一組冰島“郵政號角”電子郵票（Mi Nr. 1），包含48枚新票及一件首日封，包括高面值票。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

ICELAND   冰島
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3511
1990-1992 a collection of Ireland ATM stamp, containing about 43 stamps and 21 covers, including Frama, Klussendor 
and Amiel types etc as well as FDC. 
1990至1992年一組愛爾蘭電子郵票，包含約43枚票及21件封，包括Frama、Klussendor及Amiel機型及首日封。

Estimates HK$ 100 - HK$ 800	

IRELAND   愛爾蘭

3512
1994 a collection of Lativa ATM stamp (Mi. Nr. 1), containing 18 mint stamps of different denominations, 
1 FDC and 2 commerically used cover.	
1994年一組拉脫維亞電子郵票集藏（Mi Nr.1），包含18枚不同面值新票、1件首日封及2件實寄封。

Estimates HK$ 100 - HK$ 600	

LATIVA   拉脫維亞
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3513
1995-2003 a collection of Liechtenstein ATM stamps, containing about 34 stamps and 5 FDC. 
1995至2003年一組列支敦士登電子郵票，包含34枚票及5件信封。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

LIECHTENSTEIN   列支敦士登

3514
1995 a collection of Lithuania ATM stamp (Mi. Nr. 1), containing 17 mint stamps of different denomina-
tions, 1 FDC and 3 commerically used covers. 
1995年一組立陶宛電子郵票集藏（Mi Nr. 1），包含17枚不同面值新票、1件首日封及3件實寄封。 
Estimates HK$ 100 - HK$ 600	

LITHUANIA   立陶宛
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3515
1983-1992 a collection of Luxemburg ATM stamps, containing 50 stamps and 17 covers/postcards, includ-
ing several FDC and maximum cards. 	
1983至1992年一組盧森堡電子郵票，包括50枚票及17件封片，包含數件首日封及極限片。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

LUXEMBURG   盧森堡	

3516
2002 Malta “Tourism” ATM stamp in a group of 22. Various denomination. All mint. 
2002年馬爾他“旅遊”電子郵票共22枚，不同面值，均為新。

Estimates HK$ 100 - HK$ 500	

MALTA   馬爾他
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3517
2000s a collection of Monaco ATM stamps, containing 12 stamps and 1 cover.
2000年代一組摩納哥電子郵票，包含12枚票及1件信封。

Estimates HK$ 100 - HK$ 300	

MONACO   摩納哥

3518
1989-2000s a collection of Netherlands ATM stamps and postage labels, containing 40 stamps and 12 covers. Please view. 	
1989至2000年代一組荷蘭電子郵票及郵資標籤，包含40枚票及12件信封。請預覽。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

NETHERLANDS  荷蘭
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3519
1978 Norway 1st issue ATM stamp set and cover 
set (Mi. Nr. 1), including 5 mint stamps in denom-
inations of “0050” with number from 1 to 5 while 
5 Norwex 80 commemorative covers f.w. “0100” 
value stamps with number from 1 to 5. High cata-
logue price.
1978年一組挪威第一版電子郵票集藏（Mi Nr. 1

），包含5枚“0050”面值票，出自1號至5號售賣

機。5件Norwex 80紀念封則貼有編號1-5之“0100”

面值票。目錄價值高。	
Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

NORWAY   挪威	

3520
1980 a group of 4 covers and postcard f.w. Norway 1st 
issue ATM stamp (Mi. Nr. 1), tied by Oslo, Bergen and 
Tromsø cds respectively. Showing different vending 
machine numbers. High catalogue price. 	
1980年一組四件貼有挪威第一版電子郵票封片（Mi Nr.1

），銷奧斯陸、Bergen及Tromso日戳。不同售賣機編

號。目錄價值高。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

3521
1980-1999 a collection of Norway ATM stamps and covers, containing 17 stamps and 6 covers. Including 
more valuable 1980.12.2 and 1986.10.16 FDCs. High catalogue price.	
1980至1990年代一組挪威電子郵票，包括17枚票及6件封，包括較高價值之1980.12.2及1986.10.16首日封。

目錄價格高。 
Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	
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3522                                                                                     EX
1981-2000s a collection of Portugal ATM stamps and meter stamps, containing about 240 stamps and 25 
covers, including more valuable early 1981 issues set. Please view. 	
Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

PORTUGAL   葡萄牙	 	

3524
2010s a pair of Serbia covers applied with double registered 
postage label. 
2010年代一對貼用掛號郵資標籤之塞爾維亞封。	

Estimates HK$ 100 - HK$ 300	

SERBIA   塞爾維亞

3523
1998 Poland “Banpol Post” ATM stamps, including 1 mint stamp, 1 
stamp without denomination, 1 cover and 1 postcard. 	
1998年波蘭“Panpol Post”電子郵票，包括1枚新票、1枚無面值票、2

件封片。

Estimates HK$ 100 - HK$ 400	

POLAND   波蘭	
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SLOVENIA   斯洛文尼亞	

SLOVAKIA   洛伐克	 		

3525
2001 Slovakia ATM stamp x19. All mint in different denominations. Very Fine. 	
2001年斯洛伐克電子郵票共19枚，不同面值，均為新。

Estimates HK$ 200 - HK$ 400	

3526
2002 a pair of covers from Slovenia to Suzhou, both 
applied with postage labels	
2002年一對斯洛文尼亞寄蘇州封，均貼郵資標籤。

Estimates HK$ 100 - HK$ 300	

3527                                                                                           EX
1990-200s an album of Spain ATM stamps, containing huge amount of stamps and covers, including more 
valuable Exp”92, Barcelona 92, Madrid 92 issues etc. Very comprehensive. Please view. 
1990至2000年代一組西班牙電子郵票集藏，包含大量郵票及信封，包括較高價值的92年郵展、巴塞92及馬德

里92票等。十分豐富龐大。 

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,000	

SPAIN   西班牙	
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3528
1991-1992 a collection of Sweden ATM stamps, containing 40 stamps and 4 first day / last day covers as 
welll as a Dala Buss A.B. 75 ore postage label cover.
1991至1992年一組瑞典電子郵票集藏，包括40枚票及4件首日/尾日封，以及一件貼Dala Buss A.B. 75歐爾郵

資標籤之信封。 

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

SWEDEN   瑞典

3529                                                                                               EX
1980-2000s a collection of Switzerland ATM stamps and postage labels, containing about 40 stamps and 69 covers, includ-
ing multiple more valuable early “Post Horn” designs. Please view. 	
1980至2000年代一組瑞士電子郵票及郵資標籤，包括約40枚票及69件封，包括不少較高價值之“郵政號角”票。請預覽。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

SWITZERLAND   瑞士		
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3530
1987-1992 a collection of Turkey ATM stamps and meter stamps, containing 31 stamps and 24 covers. 
Including more valuable 1992 Frama issue first day cover and second day covers. Please view. 	
1987至1992年一組土耳其電子郵票及機戳集藏，包括31枚票及24件封，包含較高價值之1992年Frama首日封及

次日封。請預覽。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

TURKEY   土耳其

3531
2000-2002 a group of 19 Vatican City ATM stamps, all mint. Very Fine. 
2000至2002年一組十九枚梵蒂岡市電子郵票，均為新。	

Estimates HK$ 100 - HK$ 500	

VATICAN CITY   梵蒂岡	 	
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3532
1980-1990s a group of 5 Yugoslavia covers applied with postage lables, addressing to China and Canada.
1980至1990年一組五件南斯拉夫封，貼郵資標籤，寄中國或加拿大。 	

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

YUGOSLAVIA   南斯拉夫		

AMERICA
美 洲
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ARGENTINA   阿根廷	

3533
1995 (27 Dec) Argentina “Post Emblem” ATM stamp FDC (Mi Nr. 1), f.w. $0.75 stamp with printing shifted variety, tied 
by commemorative cds. Two vending machine were in service since 27 Dec 1995 in Buenos Aires. However, two machines 
were shut down on 18 Jan 1996 due to technical problem and legal disagreement. Catalogue price EUR600. Plus several 
other ATM mint stamps and covers applied with postage labels.	
1995.12.27 阿根廷“郵徽”電子郵票首日封（Mi. Nr 1），貼0.75元票，帶套印移位變異，銷紀念日戳。此為阿根廷首款電

子郵票，兩部售賣機設於布宜諾斯艾利斯，於1995年12月27日投入使用，但由於技術和法律問題，於1996年1月18日便告停

機。目錄價格600歐元。另附數枚電子郵票及貼用郵資標之信封。	 	 	

Estimates HK$ 2,000 - HK$ 6,000

3534
1999 (26 May) Argentina “Red Mail Box” $0.75 ATM stamp cover to Germany, alongside with Argentina 
Post postage label, tied by Plaza San Martin cds. Plus two Argentina coves applied with postage label. 
Estimates HK$ 100 - HK$ 800
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BOLIVIA   玻利維亞	

3535
1989 Bolivia “Post Emblem” ATM stamp collection (Mi. Nr. 1), containing 10 stamps, 2 FDC and 2 com-
merically used cover on exhibit page. 	
1989年玻利維亞“郵徽”電子郵票集藏（Mi.Nr.1），包含十枚票、兩件首日封及兩件實寄封，置於展頁上。

Estimates HK$ 100 - HK$ 500

3536
1979 (15 Sep) Brazil 18th UPU Congress $01.00 ATM stamp FDC (Mi. Nr. 1), in combination with 2.5cr, tied 
by Rio first day cds, alongside with philatelic exposition commemorative seal.  
As the vending machine was not timely approved by the Customs, the vending machine was first in use in the 
Brasiliana Stamp Exhibtiion, instead of UPU congress as the inscription of the stamp suggested. The first day 
of its service happened to be the first day of new postage (domestic letter 3.2cr), postage on existing examples 
are not usually not correct. Rarity of ATM philately. 	
1979.9.15 巴西第十八次萬國郵盟會議1厘士電子郵票首日封（Mi.Nr. 1），加貼2.5里士，銷里約首日日戳，旁

鈐郵展紀念圓戳。 

由於海關未有及時批准此票之售賣機，故此票未有按原訂計劃於萬國郵盟會議上投入服務，而是於巴西郵展上亮

相。由於投入服務的首日正好同是調資首日（國內平信3.2厘士），故大多存世例子均未有貼用正確郵資。自動化

郵票之罕品。	

Estimates HK$ 600 - HK$ 1,500

BRAZIL   巴西	
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3537
1979 (15 Sep) Brazil 18th UPU Congress $02.00 ATM stamp FDC (Mi. Nr. 1), in combination with 2.5cr, tied 
by Rio first day cds, alongside with two philatelic exposition commemorative seals. 
As the vending machine was not timely approved by the Customs, the vending machine was first in use in the 
Brasiliana Stamp Exhibtiion, instead of UPU congress as the inscription of the stamp suggested. The first day 
of its service happened to be the first day of new postage (domestic letter 3.2cr), postage on existing examples 
are not usually not correct. Rarity of ATM philately. 	
1979.9.15 巴西第十八次萬國郵盟會議2厘士電子郵票首日封（Mi.Nr. 1），加貼2.5里士，銷里約首日日戳，旁

鈐兩款郵展紀念圓戳。 

由於海關未有及時批准此票之售賣機，故此票未有按原訂計劃於萬國郵盟會議上投入服務，而是於巴西郵展上亮

相。由於投入服務的首日正好同是調資首日（國內平信3.2厘士），故大多存世例子均未有貼用正確郵資。自動

化郵票之罕品。	

Estimates HK$ 600 - HK$ 1,500

3538
1979 (15 Sep) Brazil 18th UPU Congress $02.50 ATM stamp FDC (Mi. Nr. 1), in combination with 2.5cr, 
tied by Rio first day cds and Copacabana cds, alongside with philatelic exposition commemorative seal.  
As the vending machine was not timely approved by the Customs, the vending machine was first in use in the 
Brasiliana Stamp Exhibtiion, instead of UPU congress as the inscription of the stamp suggested. The first day 
of its service happened to be the first day of new postage (domestic letter 3.2cr), postage on existing exam-
ples are not usually not correct. Rarity of ATM philately. 	
1979.9.15 巴西第十八次萬國郵盟會議2厘士電子郵票首日封（Mi.Nr. 1），加貼2.5里士，銷里約首日日戳及

Copacabana日戳，旁鈐郵展紀念圓戳。 

由於海關未有及時批准此票之售賣機，故此票未有按原訂計劃於萬國郵盟會議上投入服務，而是於巴西郵展上

亮相。由於投入服務的首日正好同是調資首日（國內平信3.2厘士），故大多存世例子均未有貼用正確郵資。自

動化郵票之罕品。	

Estimates HK$ 600 - HK$ 1,500
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3539
1981 (10 Jun) Brazil definitve issue ATM illustrative FDC set of 10 (Mi. Nr 2), sending vernding machine number from 
AG.00001 - AG.00010. A beautiful set.  High catalogue price.	
1981.6.10 巴西電子郵票美術封一組十件（Mi Nr 2），出自AG.00001至AG.00010號售賣機。目錄價格高。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000

3540
1981 (10 Jun) Brazil definitve issue ATM illustrative FDC set of 10 (Mi. Nr 3), sending vernding machine number from 
VA.00001 to VA.00010. A beautiful set.  High catalogue price.
1981.6.10 巴西電子郵票美術封一組十件（Mi Nr 3），出自VA.00001至VA.00010號售賣機。目錄價格高。

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000

3541
1993-2000 a collection of Brazil ATM stamps and postage paid label on covers, containing about 44 stamps and 11 cov-
ers, ranging from “Post Emblem” to “Golden Parakeet” design, including several variety stamps. 	
1993至2000年一組巴西電子郵票及郵資標籤集藏，包含約44枚票及11件信封，包含郵徽至鸚鵡票，部分為變異票。

Estimates HK$ 100 - HK$ 600
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CANADA   加拿大	

3542
1980-2000s an assorted collectino of Canada postage labels, containing 3 pieces and 15 covers. Please view. 	
1980至2000年代一組加拿大郵資標籤集藏，包含3件剪片及15件信封。請預覽。	 	

Estimates HK$ 200 - HK$ 600

3544
1993-2002 a collection of Costa Rica ATM stamps, containing about 45 stamps and 5 covers. Including more valuable “Typ-
ical oxcart” design FDC. 
1993至2002年一組哥斯達黎加電子郵票，包含45枚票及5件信封，包括較高價值之“牛車”票首日封。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000

3543
1990s a group of 13 Chile covers f.w. postage paid labels, showing different types of labels. Some mounted on exhibit pages.	
1990年代一組13件貼有郵資已付標籤之信封。	

Estimates HK$ 100 - HK$ 300

CHILE   智利	 	

COSTA RICA   哥斯達黎加	 	
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3546
1990-1994 a collection of Mexico ATM stamps, containing 10 stamps and 2 cover. Including one variety stamp with de-
nomination shifted upward and a cover f.w. variety stamp.
1990至1994年一組墨西哥電子郵票，包含11枚票及2件信封，包括一枚面值移位票及貼用變異票之信封。	
Estimates HK$ 200 - HK$ 600

3545
1984-1985 a collection of Cuba ATM stamps, containing 15 stamps and 9 covers. Please view.	
1984至1985年一組古巴電子郵票集藏，包含15枚票及9件信封。請預覽。

Estimates HK$ 200 - HK$ 500

CUBA   古巴	

MEXICO   墨西哥			 

3547                                                                                          EX
1940-1990s a very comprehensive collection of US postage paid meter stamps, containing over 200 pieces 
and 100 covers, showing multiple city names, comemorative meter stamps, offical mail meter stamps etc. 
Please view. 
1940至1990年代一組十分豐富之美國郵資標籤集藏，包含超過200件剪片及100件信封，展示不同地名、紀念

機戳及公文機戳。請預覽。

Estimates HK$ 1,000 - HK$ 3,000

USA   美國
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3548
1940-1990s a collection of USA postage labels, containing 21 covers and 25 labels. Including more scarce early NCR type 
label and “US Symbol” design ATM stamps. 	
1940至1990年代一組美國郵資標籤，包含21件信封及25件標籤。包括少見之早期NCR標籤及美國國徽電子郵票。

Estimates HK$ 400 - HK$ 1,000

3549                                                                                              EX
1989-2010s a very huge collection of thousand US ATM stamsp and postage labels, containing huge 
number of stamps and covers. More oustanding items include 1989 Autopost (Mi N.r 1) stamps and 1994 
US Symbol issues. Please view.  1989至2010年代一組十分豐富之成千美國電子郵票及郵資標籤，郵票

及信封數量龐大，較佳者包括1989年Autopost（Mi.Nr. 1）及1994年國徽票。請預覽。 

Estimates HK$ 1,000 - HK$ 3,000
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3550                                                                                EX
1990s a very huge collection of US meter stamp, FDC, official mail, stationeries and postage lables, 
containing over 100 covers. Very comprehensive. Please view. 
1990年代一組十分豐富之美國機戳、首日封及郵資用品及標籤，包含超過100件封。請預覽。	

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,500

OCEANIA 
大 洋 洲
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AUSTRALIA   澳洲	

3551
1970-1990s a collection of Australia postage labels, including 12 covers and about 18 labels.	
1970至1990年代一組澳洲郵資標籤集藏，包含約12件信封及18枚標籤	 	

Estimates HK$ 100 - HK$ 500
3552                                                                                                 EX
1984 Australia 1st ATM stamps and covers in 10 exhibit pages (16 stamps and 16 covers), showing mint stamps and FDC 
from Sydney, Brisbane, Canberra, Melbourne and other cities. A comprehensive and orderly arranged group. 
1984年澳洲第一版電子郵票，包含16枚票及16件封置於十頁展頁上，展示了新票、悉尼、布里斯班、堪培拉等地地名首日封。

十分整齊有序。

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	
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3553                                                                                    EX
1980-1990s a very comprehensive group of Australia ATM stamps, containing huge amount of stamps 
and covers, raning from the early “Colour Band “ design to “Aboriginal Art” designs. Please view. 
1980至1990年代一組十分豐富龐大之澳洲電子郵票，包含大量郵票或信封，自早期的“彩鳥”至“土著

藝術”票。請預覽。	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

3554                                                                                     EX
1985-1993 a comprehensive collection of Australia Kangaroo, Koala, Platypus, Opossums  ATM 
stamps and covers in 58 exhibit pages (about 50 stamps and 100 covers), showing mint stamps and 
covers from Sydney, Brisbane, Canberra, Melbourne and other cities. A comprehensive and orderly 
arranged group. 
1985至1993年一組豐富龐大之澳州袋鼠、樹熊等電子郵票及信封，共58頁展頁（約50枚票及100件信封）

，展示了新票、悉尼、布里斯班、堪培拉等地地名之首日封。十分整齊有序。

Estimates HK$ 400 - HK$ 1,000	
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3555                                                                            EX
1989-1995 a comprehensive collection of about 91 Spain ATM stamps and 28 covers, raning from “Post 
Emblem”, 1992 Barcelona Olympic to “Letter Writing Hand” design, showcasing combination covers, 
picture postcards etc. 	
1989至1995年一組約91件西班牙電子郵票及28件信封，包含“郵徽”、92年巴塞奧運、“寫作之手”等，

展示了混貼封、圖片明信片等。	

Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000	

3556                                                                                                            EX
1996-2003 a comprehensive collection of Australia Festive Frama, Aboriginal Art and Farewell Frama ATM stamps and 
covers in 12 exhibit pages (about 100 stamps and 10 covers), showing FDC, mint stamps from Sydney, Brisbane, Canberra, 
Melbourne and other cities or with stamp exposition printings. A comprehensive and orderly arranged group. 
1996至2003年一組豐富龐大之澳洲節目、土著藝術及歡送Frama電子郵票及信封共12展頁（約100枚票及10件封），包含首日

封、出自悉尼、布里斯班、堪培拉等地之新票。十分豐富有序。

Estimates HK$ 500 - HK$ 1,000	
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3557
2003-2008 a group of 11 French Polynesia “Postal Logo” and “50th Anniv” ATM stamps. 
2003至2008年一組11枚法屬玻里尼西亞“郵徽”及“五十週年”電子郵票共11枚。		

Estimates HK$ 100 - HK$ 600	

FRENCH POLYNESIA   法屬玻里尼西亞	

3558
2002 a collection of New Caledonia “Tropical Landscape” ATM stamps, including 16 stamps and 1 cover.
2002年一組新喀里多尼亞“熱帶風光”電子郵票，包括16件郵票及1件信封。	

Estimates HK$ 100 - HK$ 500	

NEW CALEDONINA   新喀里多尼亞	
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3559                                                                               EX
1980s a collection of New Zealand ATM stamps, containing about 71 stamps and 22 covers., including 
FDC, airmail covers, commemorative covers etc. 
1980年代一組新西蘭電子郵票，包括約71枚票及22件信封，包括首日封、航空封及實寄封等。	 	
Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

NEW ZEALAND   新西蘭

3560
2001 a collection of Norfolk Island ATM stamps, containing 24 mint stamps of different denominations and 2 FDC. Norfolk 
Island is an external territory of Australia located in the Pacific Ocean between New Zealand and New Caledonia.
2001年諾福克島電子郵票，包括24枚不同面值新票及2件首日封。諾福克島為是澳洲位於南太平洋的一個島嶼。	

Estimates HK$ 200 - HK$ 1,000	

NORFOLK ISLAND   諾福克島	
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3561
1980-1990s a group of 14 covers f.w. r postage labels. 	
1980至1990年代一組十四件貼用郵資標籤之阿爾及利亞封。	 	 	

Estimates HK$ 200 - HK$ 500

ALGERIA   阿爾及利亞	 NAMIBIA   納米比亞		

 3562
1988 Namibia “Post Emblem” design ATM stamps, containing 7 stamps and 2 covers.
1988年納米比亞“郵徽”電子郵票，包括7枚票及2件信封。

 Estimates HK$ 100 - HK$ 400



146 147

AVA SUMMER AUCTION 2025艾華夏拍 2025.7.28

SOUTH AFRICA   南非	

3563
1980 a collection of South Africa ATM stamps and postage labels, containing about 55 stamps and 40 cov-
ers. Plus several South West Africa ATM stamps. 
1980年一組南非電子郵票及郵資標籤，包含約55枚票及40件封，另附若干西南非電子郵票。	  	
Estimates HK$ 300 - HK$ 1,000

TUNISIA   突尼西亞	 	

ZIMBABWE   辛巴威（津巴布韋）

3564
1992 (2 Nov), 1994 (3 Feb) and (3 Feb) Tunisia 1st ATM stamp first day cover , last two day and last day cover (Mi Nr. 
1). A nice trio. 
1992.11.2 / 1994.2.3 / 1994.2.3 突尼西亞第一版電子郵票首日封（Mi. Nr. 1）、倒數第二尾日封及尾日封。 	

Estimates HK$ 100 - HK$ 500  

3565
1985 a group of 4 covers f.w. Zimbabwe ATM stamps, addressing to local or Germany, partly alongside with R label or 
mark. 
1985年一組四件辛巴威電子郵票封，寄本地寄德國，部分帶掛號標籤。		

Estimates HK$ 100 - HK$ 400
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3566
1970-1990s a collection of Australia postage labels, including 12 covers and about 18 labels.	
一部世界電子郵票郵集，包含歐洲、亞州、大洋洲及美洲多國，共77頁展頁。較出色者包含巴西1979年

萬國聯盟新票（Mi Nr. 1，目錄價200歐元）、早期瑞士、美國、德國及英國票、港澳電子郵票、試印

及變異票等，以及不少漂亮悅目的明信片/極限片。整齊有序。		

Estimates HK$ 2,000 - HK$ 5,000
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